

DOI: 10.18572/2072-4438-2021-2-30-32

## **Об основаниях проведения оперативно-разыскного мероприятия «Прослушивание телефонных переговоров»**

**Омелин Виктор Николаевич,  
главный научный сотрудник  
Научно-исследовательского института  
Федеральной службы исполнения наказаний (ФКУ НИИ ФСИН России),  
доктор юридических наук, профессор**

e-mail: v.omelin@mail.ru

Статья посвящена дискуссионным вопросам оснований проведения оперативно-разыскного мероприятия «Прослушивание телефонных переговоров».

**Ключевые слова:** оперативно-разыскная деятельность, органы, осуществляющие оперативно-разыскную деятельность, основания проведения оперативно-разыскных мероприятий, прослушивание телефонных переговоров.

## **On Grounds for Carrying out of a Telephone Conversations Monitoring Criminal Intelligence and Surveillance Operation**

**Omelin Viktor N.  
Chief Research Scientist of the Research Institute of the Federal Penitentiary Service of Russia  
LL.D., Professor**

The article is dedicated to discussion issues of carrying out of a criminal intelligence and surveillance operation of telephone conversations monitoring.

**Keywords:** criminal intelligence and surveillance activities, authorities carrying out criminal intelligence and surveillance activities, grounds for carrying out of criminal intelligence and surveillance operations, telephone conversations monitoring.